
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

 

18.08.2023 м. Черкаси           №  9 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

 

Всього членів постійної комісії – 5 

 

Присутні – 3: Гончаренко В. Г. – голова постійної комісії, Сегеда Ю. Ю. – 

секретар постійної комісії, Дикун Л. Є. 

 

Відсутні – 2: Помченко О. В. – заступник голови постійної комісії, Буцько С. А. 

 

Запрошені:  

Безбородько Олександр Вячеславович – в.о. начальника Головного 

управління Держгеокадастру у Черкаській області; 

Бовсуновський Олександр Миколайович – начальник Черкаського 

управління захисних масивів Дніпровських водосховищ;  

Сокирко Валентина Дмитрівна – заступник начальника управління, 

начальник відділу організації виробництва, оренди землі та водних об’єктів 

Департаменту агропромислового розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації; 

Стеценко Василь Борисович – перший заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської обласної державної адміністрації.  

 

Порядок денний: 
 

1. Про внесення зміни до Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2023 рік 

Доповідає: 
 

Безбородько 

Олександр Вячеславович 

_ в.о. начальника Головного управління 

Держгеокадастру у Черкаській області 
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2. Про стан виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2021 рік 

Доповідає: 
 

Стеценко 

Василь Борисович 

 

_ перший заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації 
 

3. Про стан виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2022 рік 

Доповідає: 
 

Стеценко 

Василь Борисович 

 

_ перший заступник директора Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації 
 

4. Про стан виконання обласної програми боротьби з амброзією 

полинолистою у Черкаській області на 2017-2021 роки 

Доповідає: 
 

Сокирко  

Валентина Дмитрівна 

  

_ заступник начальника управління, начальник 

відділу організації виробництва, оренди землі та 

водних об’єктів Департаменту 

агропромислового розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації 
 

5. Про стан виконання обласної екологічної програми «Чистий Дніпро» 

в розрізі обласної програми «Будуємо нову Черкащину»  

Доповідає: 
 

Бовсуновський 

Олександр Миколайович 

 

_ начальник Черкаського управління захисних 

масивів Дніпровських водосховищ  

 

6. Про розгляд звернень Конгресу громадських об’єднань України щодо 

припинення будь-яких дій, пов’язаних із «ринком землі» відповідно до вимог 

Закону України № 552-ІХ  

Доповідає: 
 

Гончаренко  

Віктор Григорович 

 

_ голова постійної комісії Черкаської обласної 

ради з питань агропромислового розвитку та 

земельних відносин  
 

Голосування за порядок денний: 

«За» –  3,   «Проти» –  0,   «Утрималися» –  0,   «Не голосували» –  0. 
 

Порядок денний ухвалений. 
 



3 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Безбородька О. В. про внесення зміни до Програми економічного 

і соціального розвитку Черкаської області на 2023 рік; 

проєкт рішення обласної ради додається до протоколу (додаток 1)  

Гончаренка В. Г., який поставив на голосування пропозицію підтримати 

запропонований проєкт рішення та рекомендувати його до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення зміни до 

Програми економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2023 рік» 

та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні Черкаської обласної 

ради. 
 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» –  0,    «Утрималися» –  0,    «Не голосували» –  0. 

Рішення ухвалене. 
 

Висновок постійної комісії № 9/1 додається до протоколу (додаток 2). 
 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. Б. про стан виконання Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2021 рік; 

інформація додається до протоколу (додаток 3) 

Гончаренка В. Г., який поставив на голосування пропозицію: 

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2021 рік. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 19.02.2021 № 5-16/VІII (зі змінами від 23.04.2021 № 6-20/VІII та 

від 10.09.2021 № 8-18/VІII) «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2021 рік». 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2021 рік. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 19.02.2021 № 5-16/VІII (зі змінами від 23.04.2021 № 6-20/VІII та 

від 10.09.2021 № 8-18/VІII) «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2021 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 
 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» –  0,    «Утрималися» –  0,    «Не голосували» –  0. 

Рішення ухвалене. 
 

Висновок постійної комісії № 9/2 додається до протоколу (додаток 4). 
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3. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. Б. про стан виконання Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2022 рік; 

інформація додається до протоколу (додаток 5) 

Гончаренка В. Г., який поставив на голосування пропозицію: 

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2022 рік. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 21.12.2021 № 10-10/VІIІ «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2022 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2021 рік. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 21.12.2021 № 10-10/VІIІ «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2022 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 
 

Голосування: 

«За» –  3,    «Проти» –  0,    «Утрималися» –  0,    «Не голосували» –  0. 

Рішення ухвалене. 
 

Висновок постійної комісії № 9/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Сокирко В.Д. про стан виконання обласної програми боротьби з амброзією 

полинолистою у Черкаській області на 2017-2021 роки; 

інформація додається до протоколу (додаток 7) 

Гончаренка В. Г., який поставив на голосування пропозицію: 

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання обласної програми 

боротьби з амброзією полинолистою у Черкаській області на 2017-2021 роки. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 08.09.2017 № 16-20/VІI «Про обласну програму боротьби з амброзією 

полинолистою у Черкаської області на 2017-2021 роки» у зв’язку із закінченням 

терміну дії. 

3. Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку Черкаської 

обласної державної адміністрації розробити нову відповідну Програму 

боротьби з амброзією полинолистою у Черкаській області та продовжити 

інформаційно-роз’яснювальну роботу серед об’єднаних територіальних громад 

та сільськогосподарських підприємств області щодо виявлення та ліквідації 

амброзії полинолистої. 
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ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання обласної програми 

боротьби з амброзією полинолистою у Черкаській області на 2017-2021 роки. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 08.09.2017 № 16-20/VІI «Про обласну програму боротьби з амброзією 

полинолистою у Черкаської області на 2017-2021 роки» у зв’язку із закінченням 

терміну дії. 

3. Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку Черкаської 

обласної державної адміністрації розробити нову відповідну Програму 

боротьби з амброзією полинолистою у Черкаській області та продовжити 

інформаційно-роз’яснювальну роботу серед об’єднаних територіальних громад 

та сільськогосподарських підприємств області щодо виявлення та ліквідації 

амброзії полинолистої. 
 

Голосування:  

«За» –  3,    «Проти» –  0,    «Утрималися» –  0,    «Не голосували» –  0. 

Рішення ухвалене. 
 

Висновок постійної комісії № 9/4 додається до протоколу (додаток 8). 
 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Бовсуновського О.М. про стан виконання обласної екологічної програми 

«Чистий Дніпро» в розрізі обласної програми «Будуємо нову Черкащину»; 

інформація додається до протоколу (додаток 9) 

Гончаренка В. Г., який поставив на голосування пропозицію: 

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання обласної екологічної 

програми «Чистий Дніпро» в розрізі обласної програми «Будуємо нову 

Черкащину» на період до 2021 року. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 22.03.2013 № 21-2/VI «Про обласну екологічну програму «Чистий Дніпро» 

в розрізі обласної програми «Будуємо нову Черкащину» на період до 2021 

року» у зв’язку із закінченням терміну дії. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання обласної екологічної 

програми «Чистий Дніпро» в розрізі обласної програми «Будуємо нову 

Черкащину» на період до 2021 року. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 22.03.2013 № 21-2/VI «Про обласну екологічну програму «Чистий Дніпро» 

в розрізі обласної програми «Будуємо нову Черкащину» на період до 2021 

року» у зв’язку із закінченням терміну дії. 
 

Голосування:  

«За» –  3,    «Проти» –  0,    «Утрималися» –  0,    «Не голосували» –  0. 
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Рішення ухвалене. 
 

Висновок постійної комісії № 9/5 додається до протоколу (додаток 10). 
 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Гончаренка В. Г., який ознайомив членів постійної комісії зі змістом 

звернень Конгресу громадських об’єднань України щодо припинення будь-яких 

дій, пов’язаних із «ринком землі» відповідно до вимог Закону України                         

№ 552-І; 

звернення Конгресу громадських об’єднань України від 22.05.2023 та 

14.08.2023 додаються до протоколу (додатки 11, 12) 

в обговоренні взяли участь Дикун Л.Є., Сегеда Ю.Ю. 

За результатами обговорення членами постійної комісії досягнуто 

домовленості про необхідність додаткового вивчення питання щодо 

припинення будь-яких дій, пов’язаних із «ринком землі», спільно з 

громадськими організаціями області, депутатами обласної ради та народними 

депутатами України.  

Результати проведеної роботи обговорити на наступному засіданні 

постійної комісії. 
 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      Віктор ГОНЧАРЕНКО 
 

 
 

 

 
 

Секретар постійної комісії     Юрій СЕГЕДА 


